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搶救刺青大作戰：天使與惡魔 DVD 

BAD INK : Babes in Tattooland 

【產品規格】 

規    格：DVD5 單片 

片    長：43 分鐘 

級    數：普遍級 

編    號：WD-10020 

音    效：DOLBY DIGITAL 2.0 

字    幕：中文(繁)/英文 

發    音：英文 

螢 幕 比：16x9 

 

 

 

 

 

 

 

【內容介紹】 

看看拉斯維加斯最厲害的刺青師， 

如何搶救最崩壞的刺青。 

天哪！快救救我的醜刺青吧！ 

德克和羅克斯是拉斯維加斯知名的刺青大師，德克的專長是幫人改造以前刺壞的刺青。蕾貝

卡的第一個刺青，是給一位身上完全沒有刺青的新手刺青師，為了覆蓋以前的錯誤，蕾貝卡

總共在同個部位刺了三次，上面有部落圖騰、天使與惡魔，但終於她受不了了，她請德克幫

忙處理這個詭異的刺青。在中國餐館見到喬安，十五年前她在購物中心裡的刺青店刺了中文

字，尷尬的是中文意思是「壞女人」，德克能拯救跟了喬安十五年的壞女人形象嗎？ 

Set against the glitzy backdrop of Las Vegas, better known as 'the mistake capitol 

of the world', "Bad Ink" is a buddy comedy with renowned tattoo artist Dirk Vermin 

and his trusted sidekick and best friend of 20 years, Ruckus. Dirk and Ruckus are 

a Rat Pack for the 21st Century; forget the martinis and tuxedoes, these guys are 
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known for their playful attitudes and being Las Vegas' unofficial aficionados of 

terrible tattoos. We'll see the ultimate in cringe worthy tattoos and hear the 

stranger than fiction stories behind these almost-permanent mistakes. 

※歡迎上南強 YouTube 頻道觀看預告或是上南強 Facebook 粉絲團分享你的觀看心得！※ 

YouTube 頻道：http://www.youtube.com/user/WellgoTaiwan 

Facebook 粉絲團：http://www.facebook.com/wellgotaiwan 


